
Jednání Školské rady Gymnázia, Příbram, Legionářů 402 
dne 20. 2. 2024 

Místo jednání: Gymnázium, Příbram, Legionářů 402 – sborovna 
 
Přítomni: Aleš Barášek 
  Mgr. Václav Havlíček 
                  Daniel Horák 

Mgr. et. Mgr. Jan Charvát Ph.D. 
Mgr. Simona Luftová 

 
Omluven: Petr Halada 
 
Program jednání: 

Program jednání školské rady: 

1) setkání školské rady 1. 2. 2024 – konkurz 

2) informace od vedení školy – investice, přijímací řízení, maturitní zkoušky 

3) informace z žákovského parlamentu 

4) uskutečněné akce školy za 1. pololetí 2023/2024 

5) akce školy ve 2. pololetí 2023/2024 

6) projekty – Erasmus+, výměnné pobyty 

7) diskuze 

Program jednání byl odsouhlasen. 

1) konkurz na ředitele gymnázia – návrh na konkurz byl školskou radou podán 5. února.  

jednání školské rady dne 1. 2.  -   hlasování o návrhu na konkurz (z podnětu zřizovatele, konec 

šestiletého funkčního období) 

Hlasovalo (5) – pro (3) – proti (2) 

podání návrhu na vyhlášení konkurzu na ředitele bylo schváleno v poměru hlasů 3 pro, 2 

proti 

 

2) informace od vedení školy 

• je odsouhlasena aktualizace technického vybavení jídelny a přístavba odborných učeben a 

terasy nad jídelnou za zhruba 60 mil. Kč 

• přijímací řízení – lze pozorovat nárůst počtu přihlášek, uchazeči podávají celkem tři přihlášky, 

gymnázium v příštím roce otevře 4 třídy čtyřletého gymnázia, majoritní část přihlášek je 

podána elektronicky, do budoucna je to důležité pro provázání s elektronickými systémy, 

zaměření studia v jednotlivých třídách bude koncipováno po přijetí uchazečů (živé jazyky)  

• maturitní zkoušky připravuje pan zástupce Josef Doležal, ústní zkoušky proběhnou ve dvou 

týdnech od 20. května; pro maturanty je velkým benefitem možnost složit zkoušky a získat 

certifikát z jazyka, který nahrazuje ústní maturitní zkoušku; je evidovaných 29 žáků 

s certifikátem z francouzského jazyka, cca 50 žáků s certifikátem z anglického jazyka a cca 20 

žáků s certifikátem německého jazyka 

• paní Simona Luftová vznesla podnět k diskuzi nad nutností hledání kompetentních jazykářů, 

rodilých mluvčí atd., kteří mohou výuku jazyků pro žáky významnou měrou obohatit  



3) Žákovský parlament se pravidelně schází a diskutuje podněty z prostředí školy. V současné době 

s externí firmou realizuje výběr školních mikin, kdy si žáci vyberou barvu oblečení individuálně. Dále 

bylo řešeno sjednocení zvonění na přestávky na detašovaném pracovišti, v současnosti není paralelní 

se základní školou a dochází k narušování výuky nadměrným hlukem.   

4) uskutečněné akce školy za 1. pololetí 2023/2024 

• pobyty v zahraničí – partnerská škola Lachendorf, jazykový poznávací zájezd do Británie, 

probíhají dlouhodobé výjezdy žáků do zahraničí, schází se klub nadaných dětí, probíhají setkání 

pedagogů zaměřená na metodiku výuky. V samém závěru pololetí proběhla tradiční akce 

Pečeme dobro s rekordním výtěžkem, který bude darován na vybrané charity. 

5) akce školy ve 2. pololetí 2023/2024 

• plánuje se metodické setkání zaměřené na metodiku výuky s AI nástroji, na pozvání přijede na 

školu přednášet pan profesor Martin Hilský, v dubnu proběhne školní akademie, žáci vyjíždějí 

poznávat hudbu v rámci projektu Kroky do nového světa. Proběhne estetická exkurze pro žáky 

druhého ročníku, sportovní kurz pro žáky třetího ročníku, atd. 

 

6) projekty – Erasmus+, výměnné pobyty 

 

V rámci projektu Erasmus+ se na příbramském gymnáziu v termínu 15. až 19. dubna uskuteční 

mezinárodní studentská konference zaměřená na hospodaření s vodou. Dále 15 našich studentů na 

týden v květnu vyjede na studijní pobyt při partnerské portugalské škole. Rovněž probíhají individuální 

dlouhodobé zahraniční studijní pobyty žáků našeho gymnázia. Vjíždět na zahraniční kurzy a stínování 

na zahraničních školách bude i řada pedagogů.  

Paní Simona Luftová vznesla podnět o možnosti rozšiřujícího zapojení školy do cestovních projektů 

zaštiťovaných zřizovatelem. 

7) závěrečná diskuze: byla formální a stručná, bez podnětů k zápisu 

 

          zapsal: Jan Charvát 

 

          ověřil: Václav Havlíček 


